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Upphandlingsrådet Sammanträdesdatum: 27 november 2020 

Minnesanteckningar 

Minnesanteckningar 
Digitalt via Teams samt Aspen, Stationsgatan 12 kl. 8.00-10.00 Plats och tid: 

Närvarande 

ledamöter: 

Övriga deltagare:  

Mohamad Hassan (L), 

ordförande 

Jonas Segersam (KD), vice 

ordförande 

Helena Nordström 

Källström (MP) 

Leia Nordin (Fl) (8:53-10:00) 

Linnea Lind (C) 

Mathias Kullberg (M) 

Per Mattsson (V)  

Erik Salteri, Maskin och Verktyg 

Torbjörn Wennberg, SH Bygg 

Caroline Ekström, CVO och 

Olivia Omsorg 

Malin Persson, Hallbloms 

Pär Karlsson, Byggconstruct 

Anna Sundström, Södra tornet 

kommunikation 

Dirk Kehr, Uppsala 

Stadsmission 

Punkter: 1-10 Utses att justera: Erik Sallen 

Susanne Afzelius, upphandlingschef 

Per Lundeqvist, enhetschef Näringsliv och etablering 

Per Johansson, upphandlare 

Asa Tingström, sekreterare 
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Upphandlingsrådet Sa mmanträdesd atum: 27 november 2020 

Minnesanteckningar 

1. Val av justerare och justeringsdag 

Upphandlingsrådet beslutar att utse Erik Salteri att tillsammans med ordföranden 

justera dagens minnesanteckningar den 4 december på Stationsgatan 12. 

2. Fastställande av föredragningslista 

Upphandlingsrådet beslutar att fastställa utsänd föredragningslista. 

3. Sammanträdestider 2021 

Sammanträdestider för 2021 fastställs enligt följande; 

• 5 mars 8.30-10.30 

• 7 maj 8.30-10.30 

• 1 oktober 8.30-10.30 

• 10 december 8.30-10.30 

4. Förslag från näringslivet och ideburna organisationer på 
verksamheter som kommunen kan tänkas upphandla (för 
expediering till berörd nämnd) 

Ordförande förtydligar att detta är en stående punkt där ledamöterna har möjlighet att 

lyfta verksamheter som skulle kunna konkurrensutsättas. Det är en fördel om 

ledamöterna skickar in sina förslag i förväg för möjlighet till kort beredning innan det 

tas upp på mötet. Detta möjliggör en diskussion om de aktuella fallen kan skiljas från 

övrig verksamhet och därmed konkurrensutsättas eller om det inte anses lämpligt för 

just de verksamheterna. Skicka förslag till asa.tingstromPuppsala.se  

Frågan lyftes att leverantörer upplever att pandemin skapat en tröghet i kommunens 

processer, exempelvis gällande upphandlingar, beslut, bygglov och detaljplaner. Andra 

problem som nämndes är att upphandlingar skjuts upp och att handläggare anses 

svårare att få kontakt med. Önskemål lyftes om att snabba på processerna för att 

stötta företagen i pandemin. 

5. Inspel från näringslivet/ideburna organisationer 

Ledamöterna från näringslivet uppmanas att ta upp frågor som kommunen bör ta med 

sig och om det pandemirelaterat som kan göras utöver det som redan gjorts. 

Frågan lyftes om vilka kommunens insatser för näringslivet under pandemin varit och 

kommunikationen om dessa. Flera av leverantörerna upplever inte att de fått 

kännedom om de beslut som tagits och vill gärna ha en presentation av dessa vid 

kommande sammanträde. Ledamöterna tipsas också om att anmäla sig till Uppsala 

kommuns nyhetsbrev för näringslivsfrågor; https://www.uppsala.se/kommun-och-

 

usterandes sign Utdragsbestyrkande 
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Upphandlingsrådet Sa mmanträdesd atum: 27 november 2020 

Minnesanteckningar 

politik/sa-arbetar-vi-med-olika-amnen/sa-a rbetar-vi-med-naringslivinyhetsbrev-och-

informationsmaterial/ 

6. Vilken typ av upphandlingar finns och hur påverkar det 
kvaliteten på utförandet? 

Föredragande: Per Johansson, upphandlare, Uppsala kommun 

Per Johansson från upphandlingsavdelningen berättar om olika 

upphandlingsförfaranden och när de används. Presentationen återfinns i Bilaga 1. 

1 diskussionen lyftes frågan om kvalitet kontra pris och risken att sätta ett för högt eller 

för lågt pris i arbetet med mer kvalitetsdrivna upphandlingar. Kompetens och kunskap 

om marknaden konstateras vara viktiga parametrar i ett upphandlingsprojekt. Caroline 

Ekström, CVO och Cala Omsorg framförde att stora kvalitetsskillnader upplevs mellan 

kommuner gällande hur man upphandlar inom vård- och omsorgsområdet och erbjöd 

sig att hjälpa till för att förbättra Uppsalas upphandlingar. 

7. Näringslivsutvecklingen i Uppsala 

Föredragande: Per Lundeqvist, enhetschef Näringsliv och etablering, Uppsala kommun 

Presentation av fördjupad näringslivsanalys om hur näringslivet utvecklats senaste 

decenniet i Uppsala kommun, se Bilaga 2. 

8. Statistik och på gång inom Upphandling 

Föredragande: Susanne Afzelius, upphandlingschef 

Presentation av statistik gällande antal pågående upphandlingar, inköpsvolymer, antal 

anbud etcetera, se Bilaga 3. Susanne Afzelius betonade bland annat att det är fler antal 

upphandlingar igång nu jämfört med tidigare år, som svar på frågeställningen som 

kom upp under punkt 4. Inköpsvolymerna följer föregående år. Upphandlingsrådet 

informeras också om att Uppsala kommun kommer att byta till ett nytt 

upphandlingssystem vilket kommer att implementeras undervåren. 

9. Nästa möte - förslag på ämnen 

Önskemål framförs om att presentera de insatser som gjorts för att stötta det lokala 

näringslivet i Uppsala under pandemin. Fler önskemål om innehåll kan skickas till 

ordförande Mohamad Hassan eller sekreterare Åsa Tingström. 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor behandlades 
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